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Protokol Nr 1/10
Sesji Rady Miejskiej w Rychwale

w dniu 02.12.2010 roku

Sesja Rady Miejskiej w Rychwale odbyla sic w sali narad Urzcdu Gniny
i Miasta w Rychwale trwala od godz. 14:: 05 do godz. 16 : 55

W sesji udzial wziclo 15 radnych na ustawowy sklad rady 15 radnych.
oraz :
- Jankowski Zdzislaw
- Olejnik Roman
- Krzy2anowski Aleksander
- Konieczka Maciej
- Bujakowski Blazej
- Kupski Piotr
- Kwiecinska Katarzyna
- Dziamara Stefan
- Mrowczynska Lila

Listy obecnosci stanowiq zalftczniki do protokolu.

Pkt I

Sesjc otworzyl Przewodniczftcy Rady Miejskiej w Rychwale kadencja 2006-
2010 Roman Drewniacki witajac wszystkich obecnych.
Nastcpnie przewodniczgcy zlozyl gratulacje Stefanie Dziamarze wyboru na
Burmistrza Rychwala oraz wszystkim radnym .
Dalsze prowadzenie sesji przewodniczEtcy przekazal najstarszej wiekiem radnej
Leokadii Sniegowskiej

Pkt 2

Radna Leokadia Sniegowska przejcla prowadzenie dalszych obrad witajac
wszystkich .
Seniorka rady stwierdzila, ze w obradach uczestniczy 15 radnych a zatem
obrady sq prawomocne.
Nastcpnie poprosila Przewodnicz4ca Miejskiej Komisji Wyborczej paniq Lile
Mrowczynska o wrcczenie zaswiadczen o wyborze radnych Rady Miejskiej
w Rychwale.
Przewodniczaca wrcczyla zaswiadczenia skladajgc gratulacje.
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Pkt 3

Radni przystqpili do zlozenia slubowania.
Prowadz4ca obrady Leokadia Sniegowska zlozyla pierwsza slubowanie
odczytuJ4c slowa roty slubowania:
„ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej slubuje uroczyscie
obowi4zki radnego sprawowac godnie , rzetelnie , uczciwie maJ4c na wzglcdzie

dobro mojej Gminy i jej mieszkar► cow. DodaJ4c slowa Slubujc tak mi dopomo2

BOG.
Nastcpnie wszyscy radni kolejno wyczytywani wypowiadali slowa „ Slubujc"

Tak mi dopomoz Bog.

Pkt 4

Prowadz4ca obrady Leokadia Sniegowska poinformowala, 2e wybor
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej zostanie przeprowadzony w glosowaniu
tajnym a nastcpnie zlo2yla wniosek o powolanie Komisji Skrutacyjnej
3 osobowej proponuJ4c aby wybrana komisja byla to sama przy wyborze

wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej .
Za wnioskiem glosowalo 15 radnych , przeciw-0, wstrzymalo sic -0.

Prowadz4ca obrady Leokadia Sniegowska poinformowala , 2e kto zamierza

kandydowac na przewodnicz4cego nie mote brae udzialu w koinisji

skrutacyj nej.
Prosila o zglaszanie kandydatow na czlonkow komisji skrutacyjnej.
Radny Cezary Piasecki zglosil radnego Jozefa Bartczaka - wyrazil zgodc.

Radny Slawomir Wo2niak zglosil radnego Janusza Juszczaka -
Radny Roman Drewnaicki zglosil radnego Cezarego Piaseckiego - „ _
Radny Ireneusz Stachurski zglosil radn4 Wandc Dominiak - „ _
Za w/w kandydatami glosowalo - 15 radnych , przeciw-0 , wstrzyma sic -0.

Radny Roman Drewniacki wnioskowal o rozszerzenie skladu komisji

skrutacyjnej do 4 osob.

Radny Ireneusz Stachurski poparl wniosek radnego Drewniackiego.
Za wnioskiem glosowalo 15 radnych , przeciw-0, wstrzymalo sic -0.

Prowadz4ca obrady odczytala sklad komisji skrutacyjnej a nastcpnie

przeprowadzila glosowanie.
Za odczytanym skladem komisji glosowalo - 13 radnych , przeciw-0,

wstrzymalo sic -2 radnych.
Czlonkowie komisji wybrali na przewodnicz4cego radnego Cezarego

Piaseckiego.



Przystqpiono do zglaszania kandydatow na Przewodniczftcego Rady Miejskiej
w Rychwale.
Radna Wanda Dominiak zglosila radnego Ireneusza Stachurskiego - wyrazil
zgodc.
Radny Krzysztof Cichy zglosil radnego Romana Drewniackiego - wyrazil
zgodc.
Wiccej zgloszen nie bylo.
Prowadz4ca obrady zamkncla lists zgloszen i przeprowadzila glosowanie
zamkniecie listy.
Za glosowalo - 15 radnych , przeciw-0 , wstrzymalo sic -0.\

Przewodniczacy komisji skrutacyjnej Cezary Piasecki odczytal regularnin
glosowania tajnego na wybor przewodniczftcego Rady Miejskiej.
Uwag nie bylo.
Za regulaminem glosowalo - 15 radnych , przeciw-0 , wstrzymalo sic -0.
W dalszej czcsci obrad nastqpila prezentacja kandydatow na przewodniczgcego.
Nastcpnie po wyczytywaniu nazwiska radnych , kazdy otrzymal karts do
gl'osowania po czym po dokonaniu wyboru wrzucal karts do urny.

Nastapila przerwa w obradach na liczenie glosow / od godz . 14:35 do godz.
14:50/.
Przewodniczgcy komisji skrutacyjnej Cezary Piasecki odczytal protokol
glosowania tajnego wyboru Przewodniczftcego Rady Miejskiej i zostal radny
Ireneusz Stachurski.
Protokol w/w stanowi zal4cznik do protokolu sesji.

Pkt 5

Prowadzqca obrady Leokadia Sniegowska przedstawila uchwalc w sprawie
Wyboru Przewodniczgcego Rady Miejskiej w Rychwale .
Prowadzgca obrady Leokadia Sniegowska zlozyla gratulacje nowo wybranemu
Przewodnicz4cemu Rady Miejskiej Ireneuszowi Stachurskiemu.

Radna Leokadia Sniegowska przekazala dalsze prowadzenie obrad sesji
Przewodniczgcemu Ireneuszowi Stachurskiemu.
Przewodniczgcy podzickowal za oddane glosy.

Burmistrz Pan Stefan Dziamara rowniez pogratulowal Przewodnicz4cemu
Ireneuszowi Stachurskiernu i prosil radnych o rozsgdne glosowanie i realizacje
tych pkt ktore sq najwazniejsze.
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Pkt 6

Prowadzenie dalszej sesji przeJ4l Przewodnicz4cy Ireneusz Stachurski
i przedstawil dalszy porz4dek obrad.

7. Wybor Wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej w Rychwale.
8. Przedstawienie uchwaly stwierdzaJ4cej wybor Wiceprzewodnicz4cych Rady

Miejskiej Rychwale.
9. Podjecie uchwaly zmieniaJ4ca uchwaly w sprawie Statutu Gminy Rychwal.
10. Podjecie uchwaly zrieniaJ4ca uchwaly w sprawie diet przysluguJ4cych

radnym Gminy Rychwal.
11. Powolanie Komisji Rewizyjnej.
12. Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy Rychwal.
13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
15. Wolne wnioski i informacje.
16. Zakonczenie sesji.

Pkt 7

Przewodnicz4cy rady prosil o zglaszanie kandydatow na
Wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej w Rychwale.
Podano ni2ej j wyinienione osoby ktore wyrazily zgody.
Elzbieta Rogowicz
Leokadia Sniegowska
Slawomir Wozniak
i Maciejewska Justyna ktora nie wyrazila zgody.
Wnioskowano za zamknicciem listy
Za zamknicciem listy glosowalo - 15 radnych

Przewodnicz4cy rady poprosil o kr6tk4 prezentacje kandydatow na

wiceprzewodnicz4cych.
Nastapila prezentacja .

Przewodnicz4cy komisji skrutacyjnej przedstawil regulamin tajnego glosowania
na wybor wiceprzewodnicz4cych Rady Miejskiej w Rychwale.
Za glosowalo - 15 radnych , przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Komisja skrutacyjna przeprowadzila glosowanie tajne.

Nastqpila przerwa na podliczenie glosow.
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Po przerwie przewodnicz4cy komisji skrutacyjnej Cezary Piasecki przedstawil
protokol tajnego glosowania na wybor wiceprzewodnicz4cych rady i zostaly
wybrane : Leokadia Sniegowska oraz Elzbieta Rogowicz.
Protokol ten stanowi zal4cznik do protokolu.

Pkt 8

Przewodnicz4cy rady przedstawil uchwala stwierdzaJ4ca wybor
wiceprzewodniczfcych Rady Miejskiej w Rychwale.

Pkt 9

Przewodnicz4cy rady przedstawil uchwalq zmieniaJ4ca uchwalq w sprawie
Statutu Grainy Rychwal a nastcpnie przeprowadzil glosowanie.
Za glosowalo - 15 radnych, przeciw-0,wstrzymalo sic -0.
Przewodnicz4cy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjgta.

Pkt 10

Przewodnicz4cy rady przedstawil uchwala zmieniaJ4ca uchwalq w sprawie diet
przysluguJ4cych radnym Gminy Rychwal.

Radna Leokadia Sniegowska wnioskowala aby z projektu uchwaly wykreslic
zapis w punkcie 2, w paragrafie 1 „w kasie Urzcdu Gminy i Miasta w
Rychwale".
Za wnioskiem glosowalo 15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Nastcpnie przewodnicz4cy rady przeprowadzil glosowanie przyjccia projektu
uchwaly po zinianach w zapisie.
Za glosowalo - 15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0
Przewodnicz4cy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta,

Pkt 11

Przewodnicz4cy rady prosil o ustalenie przez rack liczebnosci komisji

rewizyjnej.

Radny Roman Drewniacki proponowal aby nie ograniczac czlonkow w
komisjach i zaproponowal 5 osob.
Za propozycJ4 radnego Drewniackiego glosowalo - 14 radnych, przeciw-1,

wstrzymal sic -0

Nast4pilo zglaszanie kandydatow do komisji rewizyjnej ktorzy wyrazili zgodc:

Stanislawski Roman
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Kwiryng Zenon
Kaluzny Zdzislaw
Wo2niak Slawomir
Juszczak Janusz
oraz Cichy Krzysztof - nie wyrazil zgody.
Przewodniczacy rady przedstawil projekt uchwaly w sprawie powolania komisji
rewizyjnej a nastcpnie przeprowadzil glosowanie.
Za glosowalo - 15 radnych , przeciw-0, wstrzymalo sic 0.
Przewodniczacy stwierdzil , 2e komisja rewizyjna zostala powolana
jednoglosnie.

Nastgpnie komisja wybrala na przewodnicz4cego radnego Slawoinira Wo2niaka
a zastgpcc radnego Zdzislawa Kaluznego .

Pkt 12

Z uwagi na nieobecnose na sesji Burmistrza poprzedniej kadencji Jana
Bartczaka sprawozdanie o stanie Gminy Rychwal przedstawil Sekretarz Piotr
Kupski.
W trakcie przedstawiania sprawozdania Burmistrz Stefan Dziamara poprosil
Przewodnicz4cego Rady o zabranie glosu i wnioskowal aby rada pkt dot.
sprawozdania przelozyla na nastcpn4 sesjc z uwagi na to , ze sprawozdanie
powinni zawierae rzetelne dane dotyczace zadluzenia grainy.
Prawnik Alicja Lukowska poinformowala , ze pkt ten nie mote bye w
porzqdku obrad na nastcpnej sesji.
Pani prawnik sugerowala , aby zamknge dyskusje lub zdj# ten pkt na tej sesji.
Burmistrz Dziamara prosil sekretarza o kontynuowanie sprawozdania.

Pkt 13.

Radny Juszczak Janusz zwrocil uwagc , 2e droga w Czyzewie byla budowana
12 lat temu a nie w kadencji kiedy byl burmistrzem Jan Bartczak.

Radny Cezary Piasecki prosil o kontakt telefoniczny do koga trzeba dzwonie
o odsniezanie drog.

Radna Leokadia Sniegowska zapytala jakim sprzctem do odsniezania drog
dysponuje gmina.

Radny Kaluzny Zdzislaw poinformowal , ze jest rolnik ktory posiada dobry
sprzct do odsniezania drog w Glinach i Lubinach.
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Pkt 14

Sekretarz Piotr Kupski powiedzial, ze nie jest w stanie wyjagnic radnemu
Juszczakowi na temat budowy drog.

Radnej Sniegowskiej odpowiedzial, ze gmina dysponuje 2 ciqgnikami + 2
plugami i to wszystko.
Obecnie nastqpila awaria tych sprzctow.

Burmistrz Dziamara stwierdzil, ze gmina nie jest przygotowania do zimy.

Sekretarz odpowiedzial, ze pracuje sprzct prywatny tj.
Zajdlic, Swiderski Marek, Dykta Sebastian.
Ogniezanie odbywa sic na zglaszanie do Urzcdu lub ZGKiM w Rychwale.

Pkt 15

Pan Krzyzanowski Aleksander poinformowal, ze od 1. 12.2010 r. jest zamknicte
boisko ,Orlik" i to jest nonsens.
Nastcpna sprawa to ogwietlenie cmentarza , jest zrobione a nie gwieci , to po co
byly wydane na to ogwietlenie pieniqdze.
Pan Krzyzanowski powiedzial, ze nie zgadza sic z tym , ze trzeba zglaszac do
Urzcdu o odgniezanie , jezeli gnieg pada to jest wiadomo, ze drogi s4
nieprzejezdne.

Glos zabral Roman Drewniacki i powiedzial, ze boisko,,Orlik" jest
przygotowane do calorocznego funkcjonowania nie ma zadnych przeszkod.
Obuwie jest dopuszczalne niskie lub gniegowce.

Burmistrz Dziamara zwrocil sic do sekretarza aby osoba odpowiedzialna za
odgniezanie byla dyspozycyjna do 22:00 godz.

Sekretarz Piotr Kupski podal Nr telefonu pracownika odpowiedzialnego
Przemyslawa Piasiecznego - 886 605 433.

Pkt 16

Przewodniczfcy Rady Miejskiej w Rychwale zamkn4l I sesjc dzickuj4c
wszystkim za uczestniczenie.

Protoko ola Przewodniczfcy
Zofia lowska Rady Miejskiej w Rychwale

Ireneusz Stachurski
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